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امام صادق )ع( :
 چون کار دنيايت سامان 

يافت، به دين و آئين
 خود بدگمان شو.

خبر خبر ورزشي

 برنامه سفر استقلال به قطر مشخص شد
اعضای تیم استقلال صبح امروز اردوی خود در کشور قطر 

را برپا می کنند.
استقلال،  باشگاه  ورزشی  معاون  مددی  احمد  اعلام  طبق 
کاروان تیم فوتبال استقلال امروز )پنجشنبه( ساعت ۹:۳۰ 
از طریق CIP فرودگاه و با پروازی اختصاصی تهران را به 
مقصد دوحه قطر برای شرکت در رقابت های لیگ قهرمانان 
آسیا ترک خواهد کرد تا مقابل ۳ رقیب آسیایی قرار بگیرد.

با تیم های  این رقابت ها  تیم فوتبال استقلال در گروه اول 
هم گروه  عربستان  الاهلی  و  امارات  الوحده  عراق،  الشرطه 
از وقفه طولانی  اولین دیدار خود پس  در  آبی پوشان  است. 
مدت، روز دوشنبه ۲۴ شهریورماه از ساعت ۲۲:۳۰ به مصاف 

الوحده امارات خواهند رفت.

گرانترين گلر در تيم امير قلعه نويی ؛
عليرضا حقيقی آبی پوش شد

علیرضا حقیقی با عقد قراردادی یک ساله به تیم گل گهر 
سیرجان پیوست تا شاگرد امیر قلعه نویی شود.

حقیقی که در هفته های گذشته به عنوان گزینه دروازه بانی 
پرسپولیس و سپس استقلال مطرح می شد، در حالی به گل 
گهر سیرجان پیوست که فصل گذشته را در قائمشهر سپری 

کرد و دوره موفقی را با پیراهن نساجی داشت.
حقیقی ۳۲ ساله پیش از حضور در نساجی به مدت 7 سال 
در اروپا حضور داشت و در حالی به ایران برگشت که بسیاری 
تصور می کردند در پرسپولیس فوتبال خود را ادامه خواهد داد 
ابتدا به نساجی رفت  او  تغییر کرد که  اما اوضاع به شکلی 
نویی  قلعه  امیر  تیم  تا در  و حالا هم  راهی سیرجان شده 
دروازه بانی کند. این دروازه بان بلند قامت، سابقه بازی در 
جام جهانی ۲۰1۴ و جام ملت های آسیا ۲۰15 را دارد و در 
دوره ای سه ساله گلر شماره یک کارلوس کی روش در تیم 
ملی ایران بود و حالا تلاش می کند تا اوضاع را برای خود 

تغییر دهد و دوباره به پیراهن تیم ملی برسد.

صد و يكمين گل زير طاق سوئد ؛
کريس رونالدو: سلام آقای دايی!

کریس رونالدو، ستاره پرتغال، با زدن دو گل در دیدار امشب 
تیمش مقابل سوئد، به رکورد 1۰1 گل زده در دیدارهای ملی 

رسید و یک قدم دیگر به رکورد علی دایی نزدیک شد.
رونالدو که در ماه نووامبر سال گذشته تعداد گل های ملی اش 
را به ۹۹ رسانده بود، بعد از 1۰ ماه انتظار، سرانجام توانست 
گل شماره 1۰۰ را نیز برای پرتغال به ثمر برساند و به دومین 
بازیکن تاریخ تبدیل شود که به چنین دستاوردی می رسد. او 
در نیمه دوم دیدار امشب یک گل دیگر زد تا تعداد گل هایش 

را به عدد 1۰1 برساند. 
گل اول رونالدو در دیدار ۴5 روی یک ضربه آزاد تماشایی 
زده شد و در دقیقه 7۲، او که پشت محوطه جریمه صاحب 
توپ شده بود، با یک شوت تماشایی دیگر، دومین گل خود و 
تیمش را به ثمر رساند.  پیش از این تنها علی دایی توانسته 
بود که از مرز 1۰۰ گل ملی عبور کند و همچنان با 1۰۹ گل، 

بهترین گلزن ملی تاریخ است.

ادعای مارکا :
هافبک رئال هفته اول 

لاليگا را از دست داد
ایسکو به دلیل مصدومیت احتمالا قادر به حضور در بازی 

برابر رئال سوسیداد نخواهد بود.
ایسکو غایب تمرین روز گذشته و امروز رئال مادرید بود. تیم 
پزشکی رئال دلیل این غیبت را مصدومیت او از ناحیه مچ پا 
عنوان کرده است و دوری او بین 7 تا 1۰ روز خواهد بود. در 
واقع او دقیقا روز بازی برابر سوسیداد شرایط مسابقه را پیدا 
خواهد کرد ولی احتمالا زیدان روی او ریسک نخواهد کرد.

ایسکو با انگیزه بالایی در تمرینات پیش فصل رئال حضور 
داشت و کاهش وزن او نیز خیره کننده بود و این مصدومیت 
دقیقا بر خلاف برنامه ریزی های او رخ داد. هافبک رئال 
بود،  ثابت تیمش  که فصل گذشته کم و بیش در ترکیب 
قصد دارد فصل پیش رو بازی های به مراتب بهتری را به 
نمایش بگذارد. رئال در هفته اول لالیگا استراحت خواهد 
کرد و اولین بازی فصل این تیمر یکشنبه دو هفته بعد در 

زمین رئال سوسیداد خواهد بود.
 MRI نیز  از پای مصدوم مارکو آسنسیو  دیروز همچنین 
او جدی  اینکه مشکل مصدومیت  گرفته شد و خبر خوب 

نیست و می تواند به زودی به میادین برگردد.

ادعای اسپورت :
بارسلونا مدافع کناری آرسنال را می خواهد

گویا بارسلونا یک بار دیگر به جذب هکتور بیرین علاقه مند 
شده و قصد بازگرداندن او را دارد.

بر اساس ادعای نشریه اسپورت، باشگاه بارسلونا با آرسنال 
است.  تماس  در  بیرین  هکتور  گرفتن  خدمت  به  برای 
در  خود  همتایان  با  رابطه  این  در  بارسلونا  باشگاه  مدیران 
خدمت  به  سر  بر  اما  داشته اند،  ملاقاتی  آرسنال  باشگاه 
گرفتن این مدافع اسپانیایی هنوز به توافقی نرسیده اند چرا 
که طرف انگلیسی برای فروش بیرین رقمی در حدود ۲5 

میلیون یورو می خواهد.
 این مدافع اسپانیایی زمستان گذشته در بازی مقابل چلسی 
از ناحیه رباط صلیبی دچار پارگی و همین موضوع باعث شد 

بازی های باقیمانده فصل اخیر را از دست بدهد. 
اخیرا شایعه علاقه مندی باشگاه پاری سن ژرمن به جذب او 
هم مطرح شده است. بیرین که تا سال ۲۰۲۳ تحت قرارداد 
آرسنال است، به دلیل همین مصدومیت فصل گذشته تنها 
را  لندن  توپچی های  مختلف  رقابت های  از  بازی   ۲5 در 

همراهی کرد.

سعيد آذری :
باشگاه فولاد 

در وزنه برداری تيم داری می کند
مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان گفت: باتوجه به این که 
چند رشته ورزشی از جمله وزنه برداری در خوزستان ریشه دار 
هستند، برای تیم داری در لیگ برتر کشور مدنظر ما هستند 

اما هنوز در این زمینه تصمیم گیری نشده است.
شدن  مطرح  درباره  ایسنا  با  گفت وگو  در  آذری  سعید 
کشور،  وزنه برداری  برتر  لیگ  در  باشگاه  این  تیم داری 
اظهارکرد: فعلا اولویت اول و آخر ما بستن تیم بزرگسالان 
است.  برتر  لیگ  در  موفق  حضور  برای  فولاد  فوتبال  تیم 
مهم  این  ولی  داده ام  پیشنهاد  را  وزنه برداری  در  تیم داری 
مصوبات  هنوز  و  دارد  نیاز  باشگاه  هیات مدیره  مصوبه  به 

آن را نگرفته ام.
تاکید کرد: تمرکز ما در حال حاضر روی تیم فوتبال  وی 
فولاد است و وقتی تیم بسته شد، درخصوص تیم داری در 

وزنه برداری نیز تصمیم گیری می کنیم.
به  باتوجه  کرد:  عنوان  خوزستان  فولاد  باشگاه  مدیرعامل 
این که چند رشته ورزشی از جمله وزنه برداری در خوزستان 
بوده  مدنظر  برتر  لیگ  در  تیم داری  برای  ریشه دار هستند، 
سوی  از  را  لازم  مصوبات  هنوز  گفتم  که  همان طور  اما 

هیات مدیره نگرفته ام.

نقل و انتقالات ليگ بيستم ؛
شهاب گردان به تيم 

فوتبال ذوب آهن پيوست
شهاب گردان دروازه بان فصل گذشته تیم فولاد خوزستان 

به تیم ذوب آهن پیوست.
با اعلام باشگاه ذوب آهن، شهاب گردان دروازه بان فصل 
راهی  دو ساله  قرارداد  با عقد  تیم فولاد خوزستان  گذشته 

ذوب آهن شد.
گردان پیش از این هم سابقه بازی برای ذوب آهن را دارد.

در فصل نقل و انتقالات فوتبال ؛
فعاليت استقلال خوزستان آغاز شد

فوتبال  تیم  به  شیراز  قشقایی  تیم  گذشته  فصل  هافبک 
استقلال خوزستان پیوست تا فعالیت این تیم در بازار نقل 

و انتقالات آغاز شود.
مدیرعامل باشگاه استقلال خوزستان دیروز با علی حسامی 
به  یک ساله  قرارداد  عقد  با  بازیکن  این  و  رسید  توافق  به 
جمع آبی پوشان دیار کارون اضافه شد تا در مسابقات فصل 
آینده دسته اول باشگاه های کشور برای نماینده خوزستان 

به میدان برود.
فوتبال  تیم  سرمربی  اصل  خلیفه  امیر  نیز  گذشته  شب 
استقلال خوزستان، قرارداد خود را با این تیم به امضا رساند.

خوزستان  استقلال  فوتبال  تیم  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
جدول  نهم  مکان  در  امتیاز   ۴5 کسب  با  گذشته  فصل 
رده بندی مسابقات دسته اول باشگاه های کشور قرار گرفت.

کشور  باشگاه های  فوتبال  برتر  لیگ  رقابت های  به  صعود 
در  خوزستان  استقلال  باشگاه  مدیریت  جدید  هدف گذاری 

رقابت های دسته اول باشگاه های ایران است.

نقل و انتقالات ليگ بيستم ؛
گلزن فولاد قراردادش را تمديد کرد

لوسیانو پریرا قرارداد خود با تیم فولادخوزستان را به مدت 
یک فصل دیگر تمدید کرد.

فوتبال  تیم  گلزن  و  برزیلی  مهاجم  پریرا  لوسیانو 
مدیرعامل  آذری  سعید  با  جلسه  از  پس  فولادخوزستان 
کرد  تمدید  دیگر  سال  یک  برای  را  خود  قرارداد  باشگاه 
پریرا  باشد.  تیم فولاد  بیستم در  لیگ  نکونام در  تا شاگرد 
بهترین گلزن تاریخ باشگاه فولاد است و با ۸1 گل در رده 

دوم بهترین گلزنان خارجی تاریخ لیگ برتر قرار دارد.
لوسیانو پریرا از بازیکنان اصلی فولاد در لیگ نوزدهم بود 
با  فولادمردان  داشت.  فولاد  موفقیت  در  زیادی  تاثیر  که 
کسب رتبه سوم در لیگ برتر موفق شدند تا سهمیه لیگ 

قهرمانان آسیا را کسب کنند.

مهاجم فصل گذشته مس کرمان ؛
شروين بزرگ به فولاد پيوست 

شروین بزرگ مهاجم فصل گذشته تیم مس کرمان با عقد 
قراردادی راهی فولاد خوزستان شد.

مهاجم ۲۸ ساله و بلند قامت تیم مس کرمان که شایعاتی 
ظهر  داشت،  وجود  آهن  ذوب  تیم  در  حضورش  پیرامون 
تا  پیوست  خوزستان  فولاد  به  ساله  یک  قرارداد  با  امروز 

شاگرد جواد نکونام باشد.
شروین فصل گذشته پیراهن شماره 1۰ مس را برتن داشت 
اگر  نیز دو گل زد و  بازی مقابل علم و ادب  و در آخرین 
موفق به هت تریک می شد، مس را به لیگ برتر می آورد که 
این اتفاق برایش رخ نداد. این اولین خرید فولاد محسوب 
می شود و پبش از این قرارداد لوسیانو پریرا، وحید حیدریه، 
بازیکنان اصلی فصل  از  ممد قاسمی نژاد و محمد آبشک 

قبل فولاد تمدید شده بود.

مدافع راست جديد در جمع آبی ها ؛
يک تراکتوری ديگر استقلالی شد

و گل گهر  تراکتور  مدافع فصل گذشته  با  استقلال  باشگاه 
قرارداد امضاء کرد.

نخستین  به عنوان  مظاهری  رشید  جذب  از  پس  استقلال 
در  تیمش  خطوط  سایر  تقویت  دنبال  به  تابستانی،  خرید 
نقل و انتقالات رفت و متین کریم زاده، مدافع جوان پارس 
جنوبی جم و بابک مرادی، وینگر ماشین سازی را به خدمت 
گرفت، اما فعالیت آنها همچنان ادامه پیدا کرد و این باشگاه 

با سید احمد موسوی هم به توافق نهایی رسید.

رییس هیات هاکی خوزستان با بیان این که در حال حاضر داور، 
مربی و استعداد در استان داریم اما جامعه آماری هاکی خوزستان 
باید بالاتر برود و خیلی بیشتر از این ها به ویژه در بخش داور و 
مربی باشد، گفت: با فعال شدن شهرستان های ظرفیت دار، به رقم 

خوردن اتفاقات خوب در هاکی خوزستان امیدوارم.
هاکی  وضعیت  در خصوص  ایسنا  با  گفت وگو  در  امینه خجسته 
هاکی  به  که  ضربه ای  بزرگ ترین  کرد:  اظهار  خوزستان، 
خوزستان وارد شد از کرونا بود زیرا هیات هاکی استان در حال 
معرفی این رشته به علاقه مندان بود و آماده میزبانی از مسابقات 
سال   15 زیر  دختران  تیم ملی  اردوی  و  کشور  یک  دسته   لیگ 
این  کرونا  شیوع  با  متاسفانه  که  بودیم  گذشته  سال  اواخر  در 

میزبانی ها نیز لغو شدند.
وی ادامه داد: در حال حاضر نیز با توجه به شرایط موجود تمرین 
هاکی برگزار نمی شود، البته طبق دستور رییس فدراسیون در حال 
ارتباط با هیات ورزش دانش آموزی استان هستیم که در این زمینه 
یک نشست برگزار و مقرر شد، انجمن هاکی ورزش دانش آموزی 
فعال  را  چمنی  و  سالنی  هاکی  بتوانیم  امیدوارم  شود.  راه اندازی 
دانش آموزی  ورزش  هیات  رییس  و  پرورش  و  آموزش  کنیم. 
استان نیز همکاری خیلی خوبی با ما دارند و قصد داریم یک دوره 

مربیگری هاکی را برای معلمان ورزش برگزار کنیم.
دوره  یک  برگزاری  به  اشاره  با  خوزستان  هاکی  هیات  رییس 
استعدادیابی با کمک فدراسیون، عنوان کرد: از این که سال گذشته 
نتوانستم خیلی از برنامه های مدنظر را پیاده کنیم که البته این نیز 
به دلیل شیوع کرونا بود، ناراحت هستم و ضربه بزرگی به هیات 
هاکی خوزستان وارد شد. در حال حاضر گام اول ما برای متوقف 
نشدن هاکی در خوزستان، استعدادیابی است و این مهم در دستور 

کار هیات قرار دارد.
بر  هاکی  موفقیت  برای  تلاش  از  دست  کرد:  نشان  خاطر  وی 
و  داوری  و  مربیگری  دوره های  جمله  از  برنامه  چند  و  نمی دارم 
همچنین استعدادیابی برگزار خواهم کرد. ضمن این که در تلاش 
هستیم تا شهرستان های ظرفیت دار از جمله ماهشهر را فعال کنیم 
و ان شاءالله این شهرستان تا یکی دو هفته آینده فعال خواهد شد.

خجسته با بیان این که وضعیت هاکی خوزستان بهتر خواهد شد، 
خوردن  رقم  به  ظرفیت دار،  شهرستان های  شدن  فعال  با  افزود: 
اتفاقات خوب امیدوارم. البته باید در بخش استعدادیابی و آموزش 
به معرفی صحیح  زیرا  برداریم  داوران و مربیان گام های مؤثری 

این رشته بسیار کمک می کند.
اما جامعه  داریم  استعداد  و  داور، مربی  وی گفت:  در حال حاضر 

این ها  از  بیشتر  خیلی  و  برود  بالاتر  باید  خوزستان  هاکی  آماری 
به ویژه در بخش داور و مربی باشد. همچنین جا دارد از مدیرکل 
پیگیری  بابت  وی  معاون  نصیری  و  خوزستان  جوانان  و  ورزش 
مشکلات هاکی خوزستان تشکر کنم. قرار است با توجه به این که 
این  به  به زودی دفتری  است،  دفتر هیات  فاقد  هاکی خوزستان 
هیات اختصاص پیدا کند. ما در حال حاضر مکانی به عنوان دفتر 
هیات نداریم و به همین دلیل برای برگزاری جلسات مان باید چند 
ساعتی یک مکان را اجاره کنیم که این نیز هزینه  اضافی برای 

هیات است.

در  پیشرفت  برای  گفت:  آبادان  نفت  صنعت  فوتبال  تیم  بازیکن 
فوتبال ناچار به جدایی از تیم محبوب صنعت نفت آبادان شدم.

وی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: ۶ سال خاطره انگیز 
را در آبادان همراه تیم صنعت نفت گذراندم و با این تیم در فوتبال 

ایران شناخته شدم و مدیون مردم این شهر هستم.
و  خونگرم  هواداران  داشتن  با  تیمی  صنعت نفت  افزود:  جهانی 
آبادان  ترک  به  ناچار  پیشرفت  برای  ولی  است  داشتنی  دوست 

هستم و امیدوارم صنعت نفت روزهای خوبی را سپری کند.
وی اظهار داشت: در آبادان چیزی جز خوبی از هواداران دیده نشد، 
گزارش آنها در سرما و گرما عاشقانه تیم محبوب خود را حمایت کردند  کردند.به  فراهم  را  بازیکنان  پیشرفت  زمینه  اینکار  با  و 

با  آبادان  صنعت نفت  تیم  تاثیرگذار  هافبک  جهانی،  میلاد  ایرنا 
به زودی مقصد جدیدش  و  تیم جدا شد  این  از  قراردادش  پایان 
هشت  ارسال  با  گذشته  فصل  که  کرد.جهانی  خواهد  انتخاب  را 
پاس گل یکی از مهره های کلیدی تیم صنعت نفت بود مورد توجه 
تیم های شهرخودرو مشهد، استقلال تهران و ذوب آهن اصفهان 
قرار گرفته است.بنا به این گزارش جهانی در متن خداحافظی خود 
نوشته است بعد از ۶ سال حضور در شهر آبادان حالا برای ساختن 
آینده ای بهتر و پیشرفت فوتبالی باید از تیم و شهری که خانه من 
مس  تیم های  در  حضور  سابقه  کنم.وی  کوچ  می شود  محسوب 

کرمان و گسترش فولاد تبریز را در کارنامه ورزشی خود دارد.

جدید  فصل  در  خود  حریفان  خوزستان  فوتسال  نمایندگان 
رقابت های لیگ برتر را شناختند.

لیگ برتر فوتسال آقایان کشور در حالی امسال با حضور 1۴ تیم از 
نیمه اول آبان ماه آغاز می شود که ۲ تیم خوزستانی ملی حفاری 

و اهورا بهبهان در این رقابت ها حضور دارند.
تیم ملی حفاری فصل گذشته با نمایش بازیکنان کم نام و نشانش 
عملکرد خوبی نداشت و در نهایت توانست عنوان هشتمی لیگ 
که  بهبهان  اهورا  تیم  همچنین  دهد؛  اختصاص  خود  به  را  برتر 
مکان  در  می کرد  تجربه  را  برتر  لیگ  در  حضورش  سال  دومین 

دوازدهم قرار گرفت.

طبق تصمیم سازمان لیگ، رقابت های فصل 1۴۰۰-1۳۹۹ در ۲ 
گروه هفت تیمی برگزار خواهد شد. تیم اهورا بهبهان در گروه اول 
این مسابقات با تیم های گیتی پسند، ستارگان ورامین، شهروند 
هم  ایرانیان  الوند  کراپ  و  البرز  مقاومت  قم،  محمدسیما  ساری، 

گروه است.
دوم  گروه  در  استان  نماینده  دیگر  حفاری  ملی  تیم  همچنین 
آرا  فرش  ساوه،  ایچ  سن  سونگون،  مس  های  تیم  با  مسابقات 

مشهد، هایپر شهر، ارژن شیراز و راگا تهران پیکار می کند.
تیم اهورا بهبهان بر خلاف ملی حفاری در فصل نقل و انتقالات 

عملکرد بسیار ضعیفی داشته و هنوز بازیکنی جذب نکرده است.

این  بیان  با  خوزستان  فولاد  شرکت  مدیرعامل 
فولاد  فوتبال  تیم  وضعیت  نگران  هواداران  که 
نباشند، گفت: نکونام دغدغه تیم و باشگاه را دارد 
و قرارداد رسمی بین او و باشگاه برای لیگ بیستم 

منعقد شده و به فولاد نیز وفادار است.
درخصوص  ایسنا  با  گفت وگو  در  محمدی  علی 
فولاد  تیم  وضعیت  درباره  هواداران  نگرانی 
باتوجه به صحبت هایی در خصوص مذاکره برخی 
باشگاه ها با جواد نکونام، اظهارکرد: خدا را شکر 
آقای  و  کرد  کار  خوب  نوزدهم  فصل  در  فولاد 
باتجربه است که  نکونام جزو مربیان حرفه ای و 
فصل قبل، او و آقای آذری از محوری ترین افراد 
در رساندن فولاد به رتبه سوم و راه یابی تیم به 

پلی آف لیگ قهرمانان آسیا بودند. 
نکونام با فولاد قرارداد رسمی امضا کرده است

وی بیان کرد: البته وقتی یک مربی خوب عمل 
دوست  باشگاه ها  همه  که  است  طبیعی  می کند، 
دارند که آن مربی را داشته باشند و بر این اساس 
باشگاهی  که  این  اما  می کنند  مذاکره  او  با  نیز 
این  که  نمی شود  دلیلی  بگیرد  تماس  نکونام  با 
نکونام  باشد.  داده  مثبت  جواب  آن ها  به  مربی 
دغدغه تیم و باشگاه را دارد و قرارداد رسمی بین 
به  و  شد  منعقد  بیستم  لیگ  برای  باشگاه  و  او 
فولاد وفادار است. ضمن این که ما از او حمایت 

می کنیم.
* خبرهای خوبی در راه است

رییس هیات مدیره باشگاه فولاد خوزستان گفت: 
مدنظر  بازیکنان  با  مذاکره  حال  در  نکونام  آقای 
مذاکره  بازیکن  چند  با  نیز  گذشته  روز  و  است 
آن  نتایج  شاهد  آینده  روزهای  طی  که  داشت 
خواهیم بود. با خیلی از بازیکنان مذاکره کرده ایم 
راه است که هواداران طی  و خبرهای خوبی در 
هواداران  همچنین  شنید.  خواهند  آینده  روزهای 
نباشند زیرا آقای آذری و نکونام در حال  نگران 
به  و همه  بهترین شکل هستند  به  کارها  انجام 

دنبال موفقیت فولاد هستیم.
ادامه  فولاد  در  خود  کار  به  نکونام  و  آذری   *

می دهند
به  نکونام  و  آذری  آقای  اینکه  بر  تاکید  با  وی 

کار خود در فولاد ادامه می دهند و شرکت فولاد 
نیز از این نفرات حمایت کامل دارد، افزود: همه 
نیز دست به دست هم می دهیم تا ان شاءالله تیم 
بسته  آسیا  در  و حضور  بیستم  لیگ  برای  خوبی 
از  یکی  آذری  نیست.  نگرانی  جای  هیچ  و  شود 
فوتبال  حرفه ای  و  خوب  خیلی  ورزشی  مدیران 
دارد  دوست  را  خوزستان  نیز  او  که  است  ایران 
و علاقه مند به کار در فولاد است. البته تیم های 
ذوب آهن  و  سپاهان  استقلال،  مختلفی همچون 
داشتند  مذاکره  ما  با  گذشته  هفته های  طی  نیز 
برود که  باشگاه ها  این  به  آذری  اجازه دهیم  که 
سرمایه های  جزو  آذری  زیرا  کردیم  مخالفت 
ارتقای  برای  این ظرفیت  از  باید  و  فوتبال است 

فولاد استفاده شود.
* مسابقه هزینه بین باشگاه ها!

بازیکنان  با  مذاکره  فضای  کرد:  بیان  محمدی 
اما  باشد  هیاهو  با  و  صدا  و  سر  پر  خیلی  نباید 
حضور  آسیا  باشگاه های  در  باید  که  تیمی  چهار 
سریع تر  چه  هر  که  هستند  مجبور  کنند،  پیدا 
ارائه دهند و تا این تیم ها  لیست خود را به فیفا 
کار خود را شروع کردند، فضا کمی بهم ریخت. 
خارجی ها  منع حضور  قانون  به  باتوجه  همچنین 
پیدا  افزایش  بازیکنان  قیمت  ایران،  فوتبال  در 
کرده است و بین باشگاه ها نیز مسابقه ای در خرج 
باید  صورت  هر  در  است.  آمده  وجود  به  کردن 
هر بازیکنی به قیمت خود خریداری شود. من در 

جریان فعالیت های آذری و نکونام برای موفقیت 
ان شاءا...  می کنند.  تلاش  خیلی  و  هستم  فولاد 
و  را می بینند  نتایج  آینده  روزهای  هواداران طی 

قطعا خوشحال خواهند شد.
* بودجه خوب فولاد برای لیگ بیستم

فولاد  بیستم  فصل  برای  اینکه  بیان  با  وی 
بودجه خوبی در نظر گرفته ایم، گفت: برای لیگ 
فصل  به  نسبت  و  نداریم  بودجه  کاهش  بیستم 
و  کرده ایم  تعیین  خوبی  خیلی  بودجه  نیز  قبل 
تلاش می کنیم بازیکنان باکیفیتی را جذب کنیم. 
ضمن اینکه وظیفه داریم از پتانسیل و بومی های 
خوزستان به ویژه از رده های سنی مختلف فولاد 
استفاده کنیم. بازیکنان و جوانان خوبی در لیگ 
نوزدهم توسط آقای نکونام شناسایی شدند که به 
آن ها میدان داده شد و خود را خوب نشان دادند. 
این نفرات با ما قرارداد دارند، ضمن اینکه تعدادی 
بازیکنان خوب لیگ هم جذب خواهند شد و  از 
ان شاءا... تیم خوبی را روانه مسابقات لیگ برتر و 

آسیا خواهیم کرد.
این  درباره  خوزستان  فولاد  شرکت  مدیرعامل 
نگرانی که مبادا فولاد همچون سال های قبل که 
پیش می گرفت،  در  را  افول  راه  موفقیت  از  پس 
شود  مشکلاتی  چنین  دچار  نیز  بیستم  لیگ  در 
نیز گفت: فولاد به سال های قبل بر نمی گردد و 
تمام تلاش ما این است که فولاد هر فصل بهتر 

از فصل قبل خود باشد.

* اولویت اول ما حفظ شاکله تیم است
وی درباره جدایی شهاب گردان از فولاد و مذاکره 
گردان  گفت:  نیز  احمدزاده  فرشاد  با  استقلال 
بودند،  اصفهان  در  خانواده اش  اینکه  به  باتوجه 
به ذوب آهن رفت. ضمن اینکه احسان مرادیان 
می کنیم  تلاش  اما  است  خوبی  خیلی  گلر  نیز 
حد  در  که  کنیم  گردان  جایگزین  را  دروازه بانی 
نام فولاد و از گلرهای خوب کشور باشد. دو سه 
گزینه مطرح است که احتمالا تا امشب با یکی از 
این نفرات قرارداد می بندیم. فرشاد احمدزاده نیز 
با استقلال مذاکره داشته است ولی ان شاءالله او 
را نگه می داریم و نگرانی وجود ندارد. اولویت اول 

ما حفظ شاکله تیم در لیگ بیستم است.
* پیگیر رفع مشکل پنجره نقل و انتقالات باشگاه 

هستیم
محمدی درباره بسته شدن پنجره نقل و انتقالات 
و  صحبت  زمینه  این  در  کرد:  عنوان  نیز  فولاد 
را  حقوقی  اقدامات  باشگاه  و  داشته ایم  مذاکره 
انجام داده است و پیگیر هستیم که این مشکل 

نیز حل شود.
فوتبال  تیم داری فولاد در  برای  اتفاق خاصی   *

بانوان نیفتاده است
فوتبال  در  فولاد  باشگاه  تیم داری  درباره  وی 
در  کار  فولاد،  شرکت  سیاست  گفت:  بانوان، 
بخش حرفه ای ورزش آقایان است. البته یکسری 
بانوان شده  فوتبال  در  تیم داری  برای  صحبت ها 
کند  طی  را  خود  قانونی  روال  باید  ولی  است 
اما  شود.  داده  نظر  و  مطرح  مدیره  هیات  در  و 
فولاد  باشگاه  سیاست  است،  مشخص  چه  آن 
سرمایه گذاری در ورزش آقایان است. به هر حال 
اتفاق خاصی در زمینه تیم داری در فوتبال  هنوز 
صحبت  آذری  آقای  با  اما  است  نیفتاده  بانوان 
داشتم که روی این موضوع جهت ارائه در جلسه 

هیات مدیره، بررسی داشته باشیم.
مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان در پایان بیان 
تلاش  و  هستم  فوتبال  و  ورزش  عاشق  کرد: 
می کنم با همکاری همکارانم تیم خوبی را روانه 
مسابقات کنیم که باعث آبروی فوتبال خوزستان 

در لیگ برتر و فوتبال ایران در آسیا باشد.

مديرعامل شرکت فولاد :

نکونام به فولاد وفادار است

رييس هيات هاکی استان : 

جامعه آماری هاکی خوزستان باید بالاتر برود

ميلاد جهانی : 

برای پیشرفت ناچار به جدایی از تیم صنعت نفت شدم

 در ليگ برتر فوتسال ؛

نمایندگان خوزستان حریفان خود را شناختند


